
Protokół Nr 172

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 8 września 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1210• Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 168, Nr 169 oraz Nr 170 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Konecki umowy

z operatorem o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu

zbiorowego na terenie Powiatu Koneckiego,

b) zmiany uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się

środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnychza 2021 rok,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

4. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich.

5. Rozpatrzenie wniosku przewoźnika komercyjnego o uwzględnienie go

przy uruchomieniu linii komunikacyjnej Filipy - Końskie.

6. Informacja na temat rekomendacji wniosków do dofinansowania w ramach

realizacji Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz

kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno 

komunikacyjnych na lata 2020-2024 "Aktywna tablica".

7. Sprawy różne.
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Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokoły_Nr 168, Nr 169 oraz Nr 170 posiedzeń

Zarządu Powiatu.

Ad.3

a) Naczelnik Wydz. Komunikacji i Transportu - Pani Bożena Dąbrowska

przedstawiła projekt uchwałyRady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na

zawarcie przez Powiat Konecki umowy z operatorem o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu

Koneckiego. Poinfonnowała, że w związku z planowanym uruchomieniem

linii komunikacyjnych konieczne jest zawarcie umów o świadczenie usług

w zakresie publicznego transportu zbiorowego z operatorami linii. Na

zawarcie umów wymagana jest zgoda Rady Powiatu.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w

przedmiotowej sprawie.

b) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiłaprojekt uchwałyRady Powiatu w sprawie

zmiany uchwaływ sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki

otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnych za 2021 rok. Oznajmiła, że proponowane zmiany

zostały przygotowane na wniosek Powiatowego Urzędu Pracy i polegają

na przesunięciu środków pomiędzy zadaniami z zakresu rehabilitacji

zawodowej:

z zadania finansowanie kosztów szkoleń - 7 000 zł, z jednorazowego

dofinansowania rozpoczęcia działalności gospodarczej - 44 000 zł, ze

zwrotu wydatków na instrumenty i usługi rynku pracy dla osób

niepełnosprawnych - 4 878 zł

na zadanie zwrot kosztów wyposażenia stanowisk pracy dla osób

niepełnosprawnych - 49900 zł oraz na dofinansowanie likwidacji barier
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architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych na wnioski osób

niepełnosprawnych - 5 978 zł.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały

Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021

rok. Oznajmiła, że proponowane zmiany w planie dochodów polegają na:

• zwiększeniu dochodów budżetu o kwotę 200000 zł z tytułu otrzymania

pomocy finansowej z Gminy Radoszyce na przebudowę drogi powiatowej

Nr 0416T Stary Sokołów - Nowy Sokołów - Jacentów oraz na

zmniejszeniu planowanych dochodów budżetu o kwotę 669 878 zł z tytułu

zmniejszenia pomocy finansowej Gminy Stąporków na remonty dróg

powiatowych, w wyniku rozstrzygnięć przetargów.

Zmiany w planie wydatków budżetu polegają na:

• zmniejszeniu planowanych wydatków na remonty dróg powiatowych w

zakresie wkładu własnego powiatu o kwotę 350 000 zł,

• wprowadzeniu wydatków na wkład własny na przebudowę drogi

powiatowej Nr 0416T w wysokości 200 000 zł,

• zwiększeniu wydatków na zakup usług związanych z ZImowym

utrzymaniem dróg o kwotę 80 000 zł,

• zwiększeniu planowanych wydatków na zakup materiałów i wyposażenia

o kwotę 50 000 zł,

• zwiększeniu planowanych wydatków Powiatowego Centrum Pomocy

Rodzinie z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń dla rodzin zastępczych

o kwotę 20 000 zł.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o środki w kwocie

120000 zł wnioskowane przez Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno

Wychowawczego w Baryczy z przeznaczeniem na remont elewacji budynku

internatu oraz inne prace remontowe.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że wiedzę

w zakresie wolnych środków będzie miała po rozliczeniu wynagrodzeń

w szkołach. Wyraziła obawy, że może zabraknąć ok. 1 mln zł na ten cel.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że Ośrodkowi udało

się pozyskać materiały budowlane t.j. klej oraz papę, które po jakimś czasie mogą

nie nadawać się do użytku.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron poparł

przedmówcę i podkreślił, że pozyskane materiały nie mogą się zmarnować.

Zarząd uznał, że po rozliczeniu wynagrodzeń w jednostkach oświatowych

powróci do sprawy.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie

zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

W związku z koniecznością zawarcia umów o świadczenie usług w zakresie

publicznego transportu zbiorowego z operatorami linii oraz uzyskaniem zgody

Rady Powiatu na zawarcie w/w umów Zarząd postanowił wystąpić z wnioskiem

do Przewodniczącego Rady Powiatu o zwołanie w tym celu sesji Rady Powiatu.

Ad. 4

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił projekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa

Powiatowego w Końskich. Poinformował, że proponowane zmiany związane są

z planowanym uruchomieniem Filii Wydziału Komunikacji wStąporkowie

i Radoszycach, i polegają na wprowadzeniu Filii do treści regulaminu oraz

schematu organizacyjnego. Ponadto zmianie ulega nazewnictwo stanowiska

specjalisty BHP. Zamiast "Specjalista d.s. BHP" wprowadza się "Stanowisko d.s.

BHP". Pozostałe zapisy pozostaję bez zmian.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 87/2021 w przedmiotowej sprawie.
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Ad. 6

Zarząd zapoznał się z treścią przedstawionego przez Naczelnika Wydz.

Komunikacji i Transportu - Panią Bożenkę Dąbrowską wniosku przewoźnika

komercyjnego o uwzględnienie go przy uruchomieniu linii komunikacyjnej Filipy

- Końskie. Zarząd odrzucił wniosek oraz podtrzymał decyzję z dnia 5 sierpnia

b.r. w sprawie wyrażenia zgody na powierzenie obsługi linii komunikacyjnych

o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gmin Ruda Maleniecka,

Radoszyce oraz Gowarczów przewoźnikom komercyjnym posiadającym

stosowne zezwolenia.

Ad.7

Zarząd zaakceptowałzarekomendowane przez Wydz. Polityki Społecznej,

Oświaty i Zdrowia wnioski szkół o dofinansowanie w ramach realizacji

Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz kompetencji

uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno - komunikacyjnych

na lata 2020-2024 "Aktywna tablica", przy wkładzie własnym powiatu w kwocie

24500 zł i kwocie dofinansowania 98 000 zł.

Ad.8

W sprawach różnych:

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik poruszył sprawę ruchu pojazdów

na nowowybudowanym rondzie przy ul. Piłsudskiego. Stwierdził, że jadąc

z ul. Piłsudskiego w ul. 3-go Maja nie ma możliwości wykonania manewru skrętu

bez przekroczenia linii ciągłej. Zapytał, czy rondo zostało oddane do użytku?

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron odpowiedział, że

rondo jest dopuszczone do użytkowania.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa udzielił informacji w tym

temacie. Stwierdził, że jeżeli zarządcą drogi jest Wojewoda (do skrzyżowania

z drogą gminną) to powiat nie bierze udziału w odbiorze inwestycji. W kwestii

organizacji ruchu drogowego to ustalają go zarządca drogi wraz

z przedstawicielami powiatu i policji.
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Zarząd postanowił zasięgnąć informacji w sprawie W Zarządzie Dróg

Powiatowych W Końskich.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1310 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

....................~ ..

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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